

## 2022 国际电子电路（上海）展览会 延期通知

尊敬的展商、观众、合作伙伴及业界同仁：

受近期上海及全国各地疫情变化的影响，为服从国家疫情防控工作大局，切实保障各位参展商、观众、合作伙伴及业界同仁的切身利益和身体健康，根据上海市政府的防疫政策和相关文件要求，展览会主办单位经研判，决定将**原定于2022年5月18日-20日在国家会展中心（上海）举办的“2022国际电子电路（上海）展览会”延期举办，展会最新举办时间为2022年9月13日-15日，展会地点、展厅和展位均保持不变。**

在这个关键时刻，最大限度地保障展商、观众、合作伙伴及业界同仁的健康和安全，确保参展企业的参展效果，始终是我们最关心也是最首要的任务。

对于展会延期给您带来的不便，我们深表歉意！如果您有任何问题，请随时与我们联系。

非常感谢展商、观众、合作伙伴及业界同仁一如既往地理解与支持。

中国电子电路行业协会  
上海颖展展览服务有限公司  
2022年4月6日

## 2022 International Electronic Circuits (Shanghai) Exhibition Postponement Announcement

Dear Exhibitors, Visitors and Partners,

Due to the recent epidemic in Shanghai and the other cities in China, in order to obey the national epidemic prevention and effectively protect the interests and health of all exhibitors, visitors, partners in the industry, **we regret to announce that the 2022 International Electronic Circuits (Shanghai) Exhibition scheduled on May 18 -20, 2022 in National Exhibition and Convention Center (Shanghai), has to be postponed** according to the epidemic prevention policy of the Shanghai Municipal Government and the judgment of the exhibition organizer. **The new exhibition will be held from September 13 - 15, 2022. The exhibition location, original exhibition hall and booth will remain unchanged.**

At this critical moment, it is our priority to protect the health, safety and success of our exhibitors, visitors and partners.

We apologize for the inconvenience caused by the postponement of the exhibition! If you have any questions, please feel free to contact us.

We are very grateful to all exhibitors, visitors, partners and industry colleagues for your understanding and support.

China Printed Circuit Association  
Shanghai Ying Zhan Exhibition Service Co., Ltd.  
April 6, 2022